



مجلس أبوظبي للتعليم
Abu Dhabi Education Council
التعليم أولاً Education First

Date: 30 October, 2013
Ref: EDO/779

التاريخ: 30 أكتوبر 2013
الرقم: EDO/779

To: Private School Principals,

السادة / مديري المدارس الخاصة
المحترمين

Subject: Training Workshop on Hamdan Bin Rashid Award for Distinguished Academic Excellence-Outstanding student category

الموضوع : ورشة تدريبية في شأن جائزة حمدان بن راشد للأداء التعليمي المتميز- فئة الطالب المتميز

Dear Principals,

تحية طيبة وبعد،،،

Abu Dhabi Education Council (ADEC) would like to thank you for your efforts in the development of education and wishes you continued success.

يطيب لمجلس أبوظبي للتعليم أن يتقدم لكم بالشكر الجزيل على جهودكم المبذولة في تطوير التعليم متمنيا للجميع التوفيق والسداد .

It is in the interest of Abu Dhabi Education Council to actively participate in educational award as, as such the ADEC team are planning to hold a workshop on the above award- the outstanding student category.

في إطار حرص مجلس أبوظبي للتعليم على المشاركة الفعالة وبالجودة المطلوبة في الجوائز التربوية ، يعتزم فريق من مجلس أبوظبي للتعليم في عقد ورشة تدريبية للمدارس في شأن الجائزة أعلاه - فئة الطالب المتميز.

Kindly, inform the school students who are willing to participate to attend the workshop, at **Al Afaaq School**, on Saturday, 2nd November 2013, from 9:00 am - 1:00 pm.

يرجى منكم التعميم على طلبة المدرسة الراغبين في حضور الورشة المزمع اقامتها في **مدرسة الأفاق** ، وذلك يوم السبت الموافق 2013/11/02 من الساعة 9:00 صباحا وحتى الواحدة بعد الظهر.

Note: Training workshop will be conducted in (Arabic and English), certificates will be distributed to the attendee.

ملاحظة : تقدم الورشة التدريبية باللغتين (العربية و الإنجليزية) ، و ستوزع شهادات على الحضور.

Sincerely yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،


المهندس حمد علي الظاهري
المدير التنفيذي
قطاع المدارس الخاصة وضمان الجودة
Eng. Hamad Ali Al Dhaheri



Executive Director, Private Schools and Quality Assurance Sector